
Bestyrelsesmøde i EF VMG-SMG den 2. Marts 2020 

Deltagere:

Bernhard Müller - afd 2

John Mail Sørensen, nyvalgt formand i Afd 1

Allan Bruun - afd 1

Niels Sørensen - afd 3 - referent


Følgende emner blev behandlet:


Indledningsvis takkede Bernhard Allan for samarbejdet i bestyrelsen og overrakte Allan et par 
flasker vin.

Dernæst bød Bernhard velkommen i bestyrelsen til John Maul Sørensen, der er nyvalgt formand 
for Afd 1. 

John overtager hvervet som kassemester efter Allan.


1) Økonomi - Bernhard oplyste, at han havde været i kontakt med Lou ved Charlotte Bræmer 
Jensen og oplyste, at ingen havde overblik over økonomien. Årsregnskabet er ikke færdigt. 
Niels Sørensen erklærede sig ikke helt enig i den vurdering. Der foreligger en råbalance pr. 17. 
feb. 2020. Der er muligt, at ikke alle poster i den er rigtige, men det store billede viser 
indbetalinger på ialt ca. 250.000 kr. og udbetalinger på ca. 194.000, hvilket giver et “overskud 
på ca. 56.000 kr. Dette beløb skal formentlig afsættes til dækning af udgift til renovation for 
2019, da Ole Gundersen tilsyneladende har betalt for renovation. Beløbet kendes ikke præcist.


2) Vedrørende varme og vand har Ole Gundersen betalt 1. Halvår 2019. Derfor skylder vi for 
dette udlæg, der andrager knap 135.000, Opgørelsen vedrørende Ole G´s udlæg for 1. Halvår 
er ifølge Bernhard sendt til Brunata, så det indgår i det varmeregnskab, der er under 
udarbejdelse af Brunata. Der er enighed om, at der ikke betales noget til Ole Gundersen, da 
der er mangler, der skal udbedres og det trækker ud


3) Udgiften til nyt låsetastatur i skolens hoveddør skal ligeledes modregnes overfor Ole 
Gundersen.


4) Opkrævning fra Vandmiljø Randers kr. 100.209,72 til betaling 9. marts 2020 betales nu af EF. 
Bernhard sikrer besked til Lou.


5) Åbningstid for porten mod Vognmandsgade. I afd. 3 er der fremkommet forslag om, at porten 
skal være åben til kl. 20. Bestyrelsen er enige om at fastholde åbningstiden, som den er. nu


6) Postkasser flyttes til bagvæggen i garagen. Postvæsenet ønsker det samme og har godkendt 
denne løsning. (Niels er tovholder på arbejdet)


7) Cykelparkering. Der er enighed om, at der etableres cykelstativer, hvor postkasserne er i dag. 
Niels er i kontakt med arkitekt Ebbe Marxen herom. Det er vigtigt at en overdækning tilpasses 
på bedste vis.  Der er ikke fuld oversigt over, hvem der betaler, da der er grundlag for en mere 
principiel drøftelse af dispostion over fællesarealer. 


8) Detr er aftalt, at der skal indkøbes bord/bænkesæt iht tilbud fra Grindsted til 20.800 incl 
moms. + eventuel prisregulering (tilbud fra september 2019). Der skal sikres godkendt budget 
hertil. John indarbejder i budget 2020


9) Biblioteket kan etableres ( der er nu lagt gulv, pris kr. 1.472.01)


10) Gildesal. Det blev vedtaget at lave en væg, der dækker køleskab og fryser fra salen. Materialer 
er indkøb, pris 1.206,28 Hertil kommer mindre udgifter til bolte og ravplugs, maling m.v. Afsat 
5.000 kr


11) Ruder afblændes med folie, når vejret bliver bedre. Arbejdet skal udføres udefra ved oplukning 
af vinduer. Det er for risikabelt at lave arbejdet indefra.




12) Husorden er tilpasset, så det nu er klart, at luftning af hunde skal ske udenfor matriklen.


13) Ole Gundersen. Niels sender den mangelliste, der i sin tid blev sendt til Ole Gundersen til 
Bernhard og John. Ole Gundersen har aldrig gjort indsigelser mod punkter på listen.  Niels 
medsender Vognsens notat, der af Bernhard medsendes til Ole Gundersen.Bernhard skriver til 
Ole Gundersen om færdiggørelsen.



